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RM.0002.44.2022         PROJEKT       

Protokół nr XLV/2021 

z obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 2 marca 2022 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:13 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Rzgowa Monikę Pawlik, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, 

pracowników Urzędu Miejskiego oraz poinformował, że obrady XLV sesji są transmitowane 

na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecna radna Anna Tumińska-Kubasa, radny Zbigniew Waprzko, (dotarli później) i radny 

Paweł Redzynia. Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XLV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2021. (D.1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Rzgów na lata 2021-2025 z perspektywą do roku 2030” wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko. (D.2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Rzgów na lata 2021-2027 z perspektywą do roku 2030”. 

(D.3) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Adaptacji do Zmian 

Klimatu Gminy Rzgów do 2030r. z perspektywą do roku 2050 – Miejski Plan 

Adaptacji”. (D.4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Rzgów na lata 2011 - 2026” 

aktualizacja z 2021 r. (D.5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rzgów 

na lata 2022 -2030. (D.6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej powiatu łódzkiego wschodniego. (D.7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. (D.8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2022-2040. (D.9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2022. 

(D.10) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Rzgów 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i 

ćwiczeniach. (D.11) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

samochodu pożarniczego specjalnego dla jednostki OSP Romanów. (D.12) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych, położonych w miejscowości 

Czyżeminek, stanowiących własność Gminy Rzgów. (D.13) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej – działki nr 233 obrębu Kalinko. (D.14) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rzgów w 2022 

roku. (D.15) 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Gospodarzu. (D.16) 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania na członka Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina”. (D.17) 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Redaktora Naczelnego oraz 

Kolegium Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina”. (D.18) 

27. Komunikaty, sprawy różne.  

28. Zamknięcie XLV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rzgów na lata 2022 -2030 a także 

wnioskował o rozszerzenie porządku obrad o następujące projekty uchwał: 

1) zmieniającej uchwałę Nr XLIV/436/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2022 roku. (D.19) 

2) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Guzewie (D.20) 

 

W pierwszej kolejności Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek 

o zdjęcie projektu uchwał z porządku obrad.   

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Burmistrza 
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Rzgowa i zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Rzgów na lata 2022 -2030 

 

Następnie Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie drugi wniosek 

dotyczący wprowadzenia dwóch projektów uchwał do porządku obrad.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Burmistrza 

Rzgowa i wprowadzeniu następujących projektów uchwał do porządku obrad: 

1) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Guzewie (D.20)  

Projekt wprowadzono jako punkt 14 porządku obrad.  

2) zmieniającej uchwałę Nr XLIV/436/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2022 roku. (D.19) 

Projekt wprowadzono jako punkt 19 porządku obrad.  

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie XLV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2021. (D.1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Rzgów na lata 2021-2025 z perspektywą do roku 2030” wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko. (D.2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Rzgów na lata 2021-2027 z perspektywą do roku 2030”. 

(D.3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Adaptacji do Zmian 

Klimatu Gminy Rzgów do 2030r. z perspektywą do roku 2050 – Miejski Plan 

Adaptacji”. (D.4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Rzgów na lata 2011 - 2026” 

aktualizacja z 2021 r. (D.5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia opłaty 

za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku 

Gminnym w Guzewie (D.20)  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej powiatu łódzkiego wschodniego. (D.7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. (D.8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2022-2040. (D.9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2022. 

(D.10) 
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19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/436/2022 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2022 roku. (D.19) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Rzgów 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i 

ćwiczeniach. (D.11) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

samochodu pożarniczego specjalnego dla jednostki OSP Romanów. (D.12) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych, położonych w miejscowości 

Czyżeminek, stanowiących własność Gminy Rzgów. (D.13) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej – działki nr 233 obrębu Kalinko. (D.14) 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rzgów w 2022 

roku. (D.15) 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Gospodarzu. (D.16) 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania na członka Kolegium 

Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina”. (D.17) 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Redaktora Naczelnego oraz 

Kolegium Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina”. (D.18) 

28. Komunikaty, sprawy różne.  

29. Zamknięcie XLV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5.  

Protokół z XLIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6. 

Informację o stanie bezpieczeństwa przedstawił podinsp. Tomasz Konopka Komendant 

Komisariatu Policji w Rzgowie. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Radny Jarosław Świerczyński odniósł się do obecnej sytuacji w Europie i zaproponował, aby 

zapewnić zakwaterowanie uchodźcom w salach OSP.  

Radny Marek Bartoszewski uważa, że najlepsze są zbiórki pieniędzy, aby można było realnie 

pomóc uchodźcom. Radny zgłosił, aby naprawić ulicę Granitową, ponieważ ciężko nią 

przejechać.  

Burmistrz zgodził się, że pomocy rzeczowej na tą chwile wystarczy, teraz bardziej potrzebna 

jest pomoc finansowa. Obecnie trzeba wypełnić czas dla dzieci z Ukrainy.  

Radny Kordian Skalski zapytał jakie wnioski zostały złożone do Polskiego Ładu.  

Burmistrz poinformował, że złożono następujące wnioski: 

- na budowę wodociągu i przykrycie nawierzchnią asfaltową ulic osiedlowych przy ulicy 

Cegielnianej na kwotę 2,5 mln zł, kwota wnioskowana 2 mln 450 tys. zł; 

- na połączenie ulicy Usługowej i ulicy Śniadeckiego, czyli połączenie Starej Gadki i Starowej 

Góry na kwotę 4 mln 600 tys. zł, kwota wnioskowana 4 mln 370 tys. zł; 

- na budowę zaplecza sportowego na stadionie w Rzgowie na kotwę 5 mln 800 tys. zł, kwota 

wnioskowana 5 mln 220 tys. zł; 

- na budowę ronda na ul. Rzemieślniczej i Katowickiej na kwotę 12 mln zł, kwota wnioskowana 

11 mln 400 tys. zł.   
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Przewodniczący rady Radosław Pełka uważa, że powinno się stworzyć jedno konto na 

poziomie starostwa czy wojewody w celu pomocy uchodźcom z Ukrainy. Przewodniczący 

zapytał co z ul. Wąwozową w Rzgowie.   

Burmistrz poinformował, że przetarg na ul. Wąwozową wyszedł na kwotę ponad 4 mln zł co 

znaczącą przekracza zaplanowaną kwotę na inwestycję.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał czy kwota 12 mln zł na rondo wynika z 

kosztorysu inwestorskiego.  

Burmistrz powiedział, że założono jeszcze większa kwotę na budowę ronda niż w kosztorysie, 

ponieważ założono, że trzeba będzie wykonać dodatkową drogę, tzw. bajpasu. Jeżeli chodzi o 

budynek zaplecza sportowego na stadionie, założono że będzie to obiekt o powierzchni 650 m. 

Obecny budynek na stadionie nie będzie wyburzany, do momentu wybudowania nowego 

zaplecza. Obiekt zakłada 6 szatni, w tym dwie mistrzowskie.   

Radna Kamila Kuźnicka zapytała burmistrza jak widzi przyszłość poszczególnych sołectw i ich 

zrównoważony rozwój, tak, aby nie odstawały od siebie. Radna zapytała jak burmistrz widzi 

rozwój Starowej Góry, a przede wszystkim zabezpieczenia podstawowych potrzeb tj. budowy 

dróg. Radna zwróciła uwagę, że jej wnioski do Strategii Rozwoju Gminy Rzgów nie zostały 

wzięte pod uwagę, przede wszystkim chodzi o stan dróg w gminie Rzgów. Radną martwi fakt, 

że nie było spotkania w sprawie wniosków do Polskiego Ładu.  

Radny Kordian Skalski również odniósł się do braku spotkania i porozumienia w sprawie 

wniosków do Polskiego Ładu.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik podkreśliła, że jednym z wniosków do Polskiego Ładu 

jest połączenie ul. Usługowej i Śniadeckiego, co mieści się w sołectwie Starowa Góra. Jest 

wiele potrzeb i projektów do wykonania, ale należy ustalić priorytety i projekty które są realne 

do wykonania. Pani Burmistrz podkreśliła, że w całej gminie jest problem z odwodnieniem, co 

niewątpliwe zwiększa koszty wykonania dróg. Pod tym względem sytuacja w Starowej Górze 

jest bardzo trudna. Kolejną sprawą są zapisy w mpzp, w którym określone są szerokości dróg 

lokalnych. Projektując drogi należy przestrzegać tych zapisów i nie można tworzyć dróg o 

innych szerokościach niż w mpzp. Ciąg pieszo- jezdny nie spełnia warunków drogi dojazdowej, 

która musi mieć minimum 4.5 metra. Stworzenie drogi lokalnej określonej w mpzp powoduje 

szereg komplikacji, tj. wykupy działek pod drogę, czy też rozbiórki ogrodzenia i infrastruktury, 

która się pojawiła w drodze.   

Burmistrz Mateusz Kamiński poinformował, że wnioski złożone do Polskiego Ładu są 

odzwierciedleniem wniosków mieszkańców, poza jednym, który jest wypracowany przez 

Urząd, mianowicie wniosek na ul. Cegielnianą. Burmistrz powiedziała, że nie mógł 

wnioskować o budowę rond, ponieważ nie udało się zorganizować spotkania z GDDKiA w 

celu omówienia realizacji tych inwestycji. Jeżeli chodzi o budowę zaplecza sportowego to 

budynek będzie ogrzewany z pompy ciepła połączonej z fotowoltaiką.     

Radna Kamila Kuźnicka powiedziała, że strategiczną inwestycją w Starowej Górze byłoby 

połączenie ul. Granicznej z ul. Warzywną, Kanałową, Kwiatową, Wójtowską, co pozwoliłoby 

odciążyć natężenie ruchu w ul. Centralnej.  

 

Ad.8.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej oraz w jakich wydarzeniach gminnych uczestniczył.   

Ponadto Przewodniczący rady odczytał pismo od jednego z mieszkańców Kalina dotyczące 

budowy zbiornika retencyjnego na jego działce.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że okazało się iż jest możliwość odwodnienia terenu 

studniami chłonnymi przy jednoczesnej poprawie stanu istniejącej instalacji melioracyjnej o 

czym poinformował projektant.  

Burmistrz poinformował, że prace na zbiornikiem są w fazie projektowej.  
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Ad.9. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.10. 

Radny Kordian Skalski zapytał jak Urząd będzie realizował zapisy programów 

środowiskowych dotyczące przeprowadzania kontroli palenisk.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska poinformowała, że na chwilę 

obecną pozostały środki na kontynuacje kontroli dronowej a ponadto kontrole bezpośrednie 

zgłaszane przez mieszkańców na miejscu przy palenisku.  

Radny Kordian Skalski podkreślił, że jeżeli za kontrolą dronową nie idzie kontrola policji bądź 

urzędnika to takie kontrole nie mają żadnego skutku.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/441/2022 w sprawie przyjęcia „Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Rzgów na lata 2021-2025 z perspektywą do roku 2030” 

wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Rafał Kluczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Przerwa.  

 

Ad.11. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/442/2022 w sprawie przyjęcia „Aktualizacji 

Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Rzgów na lata 2021-2027 z perspektywą do 

roku 2030”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski , Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 
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Ad.12. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/443/2022 w sprawie przyjęcia „Strategii 

Adaptacji do Zmian Klimatu Gminy Rzgów do 2030 r. z perspektywą do roku 2050 – 

Miejski Plan Adaptacji”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski , Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.13. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/444/2022 w sprawie przyjęcia „Założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Rzgów na 

lata 2011 - 2026” aktualizacja z 2021 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski , Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.14.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/445/2022 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

ustalenia opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w 

Żłobku Gminnym w Guzewie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski , Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.15.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  



       

8 

 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/446/2022 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej powiatu łódzkiego 

wschodniego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Kordian Skalski , Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Marek Bartoszewski, Paweł Redzynia 

 

Ad.16.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że kwota jaką trzeba będzie dopłacić do 

gospodarki odpadami wynosi ok 300 tys. zł, jednakże na tą chwilę nic nie dopłacamy, gdyż 

wydatki bilansują się z wpłatami z tytułu odpadów. Niemniej jednak przy uchwalenia budżetu 

na rok 2022 było widać, że kwota zaplanowana na wydatki z tytułu gospodarowania odpadami 

jest niewystarczająca w związku z czym niniejszy projekt uchwały.  

Inspektor Mateusz Szczepaniak powiedział, że kwota z umowy, która pozostała do 

wykorzystania wynosi 1 mln 850 tys. zł. Ponadto według obliczeń umowa wygaśnie z końcem 

czerwca br.  

Skarbnik Anna Czarnocka wyjaśniła, że uchwała dotyczy jedynie danego roku budżetowego, a 

nie całej umowy. Z obliczeń wyszło, że niecałe 300 tys. zł nie bilansuje się, w związku z tym, 

że mamy niższe wpływy.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy wprowadzono narzędzia do zwiększonej kontroli 

firmy, która odbiera odpady, chodzi o wagę do ważenia odpadów.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała jak wyglądają wpłaty od mieszkańców i jak idzie 

roznoszenie zawiadomień o zmianie stawki za odpady. 

Inspektor Mateusz Szczepaniak poinformował, że projekt uchwały został przygotowany po 

zaleceniach RIO, które uznało, że taka uchwała powinna funkcjonować w obrocie prawnym na 

wypadek sytuacji przesunięcia czy dołożenia środków. Na chwilę obecną zbierane są oferty na 

zakup wagi i taka waga zostanie zakupiona na okres nowej umowy. Pan Mateusz 

poinformował, że ponad 80% zawiadomień o zmianie stawki za odpady udało się dostarczyć 

do mieszkańców gminy przed upływem terminu płatności. Wpływy za styczeń są wyższe niż 

faktura za odbiór odpadów. Na połowę marca planuje się ogłoszenie przetargu na odbiór 

odpadów na okres 30 miesięcy.  

Radny Kordian Skalski uważa, że podjęcie uchwały na dzisiejszej sesji jest zbyt wczesne. Rada 

będzie reagowała na bieżąco.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 2 „za”, 7 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr XLV/  /2022 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Stanisław Zaborowski 
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„PRZECIW” (7 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.17.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/447/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040.   

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Anna Tumińska-Kubasa 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.18.  

Radna Kamila Kuźnicka zapytała czy w aglomeracji zostanie uwzględniona ul. Wójtowska. 

Ponadto czy mieszkańcy będący na granicy z Łodzią zasilą rzgowski wskaźnik RLMów 

podłączając się do kanalizacji.  

Główny specjalista Marek Derski powiedział, że aktualizacja aglomeracji wymagana jest co 2 

lata, ale nie widzi przeciwskazań, aby było to częściej. Pan Marek podniesie taki wniosek do 

właściwych organów co do włączenia ludzi z ul. Wiekowej do gminnej kanalizacji.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/448/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Kordian Skalski , Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.19.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  
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W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/449/2022 zmieniającej uchwałę Nr 

XLIV/436/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.20.  

Z uwagi na zmianę ustawy powstał obowiązek podjęcia uchwały na nowych przepisach. Stawki 

nie zostały zmienione zgodnie z decyzją Gminnego Zarządu OSP. 

 

Radny Jarosław Świerczyński zgłosił wniosek formalny do projektu uchwały dotyczący zmiany 

stawek na 25 zł i 12 zł.  

W głosowaniu – 1 „za”, 4 „przeciw”, 4 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie nie 

przyjęła wniosku formalnego radnego Jarosława Świerczyńskiego.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 8 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/450/2022 w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z 

terenu Gminy Rzgów uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach i ćwiczeniach. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (6 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Anna Tumińska-Kubasa, 

Stanisław Zaborowski 

 

Ad.21. 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/451/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie samochodu pożarniczego specjalnego dla jednostki OSP 

Romanów. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.22.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/452/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż niezabudowanych nieruchomości gruntowych, położonych w miejscowości 

Czyżeminek, stanowiących własność Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.23.  

Radny Przemysław Szczech poinformował, że mieszkańcy Kalinka zdecydowanie są przeciwni 

wydzieleniu i sprzedaniu działki na działki budowalne.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/453/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie niezabudowanej nieruchomości gruntowej – działki nr 233 obrębu Kalinko. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (6 radnych) 

Marek Bartoszewski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Ewa 

Tyll 

 

Ad.24.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/454/2022 w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Rzgów w 2022 roku. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.25.  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/455/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Gospodarzu. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.26.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zgłosił do Kolegium Redakcyjnego radnego Kordiana 

Skalskiego. Radny Skalski wyraził zgodę.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Kordiana Skalskiego.  

W głosowaniu – 7 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujący się”. 1 „brak głosu” Rada Miejska 

w Rzgowie przyjęła kandydaturę radnego Kordiana Skalskiego.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 7 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/456/2022 w sprawie wskazania na członka 

Kolegium Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-Nasza Gmina”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (7 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Rafał Kluczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Kordian Skalski  

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.27.  

Radny Jarosław Świerczyński uważa, że redaktor naczelny nie bierze czynnego udziału w 

wydarzeniach gminnych i należałoby wskazać na tą funkcję inną osobę.  
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Radny Zbigniew Waprzko uważa, że obecność redaktora naczelnego na wydarzeniach nie jest 

wytycznymi do jego odwołania.  

Na sesji zabrał głos obecny redaktor naczelny Arkadiusz Grzegorczyk, który wyjaśnił na czym 

tak naprawdę wygląda praca redaktora naczelnego.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 8 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 1 „brak głosu” Rada 

Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLV/457/2022 w sprawie 

powołania Redaktora Naczelnego oraz Kolegium Redakcyjnego czasopisma „Rzgów-

Nasza Gmina”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Przemysław 

Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (2 radnych) 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Kordian Skalski  

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.28. 

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy GZWiK w Rzgowie nie mógłby zastosować 

elektronicznego systemu odczytywania liczników. Kolejne pytanie dotyczyło możliwości 

wysyłania do podatników decyzji podatkowych czy na odbiór odpadów drogą elektroniczną.   

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że należy poczekać na elektroniczny obieg 

dokumentów, tak aby można było przesyłać decyzje elektroniczne.  

Radny Stanisław Zaborowski poprosił o interwencję w sprawie dróg w Starowej Góry.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik przekazała informację na temat zainstalowanych instalacji 

fotowoltaicznych na budynkach gminnych.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał jakie są plany odwodnienia skrzyżowania ul. 

Glinianej-Południowej-Ogrodowej z możliwością przebudowania tego skrzyżowania.  

 

Ad.29. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 15:32 

zamknął obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XLV sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu i 

dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2022.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
         

http://www.rzgow.pl/

